
 

 

Wethouder Budel: 

Er is incidenteel extra onderhoud gepleegd aan de bomen aan de Middachterallee. Het is niet de 
bedoeling om dat jaarlijks te doen. Het is de wethouder niet bekend dat de komende jaren extra 
maatregelen nodig zijn, zoals vermeld staat in de Zomernota. Daar komt hij schriftelijk op terug.  
 
Antwoord:  
Voor de aankomende jaren zijn nog wel een paar acties en onderzoeken nodig, de raming is dat dit 
nog ca. €100.000,- gaat kosten. Voor 2019 is in de begroting aangegeven dat er nog €60.000,- 

nodig is (een deel is al uitgegeven). Voor 2020 is een extra post in de begroting van €30.000,- 
opgenomen. De verwachting is dat vanaf 2021 de kosten weer uit de reguliere budgetten te 
kunnen komen daarom zijn de huidige kosten als incidenteel aangemerkt.  

 


